

Referat skolebestyrelsesmøde 23/9 2024

Møde d. 23/9 2024

Starttidspunkt kl. 17.00.

Forventet sluttidspunkt kl. 19.30

Sted: Personalerummet

Referent: Katja Kjærulf

Mødeplan for skolebestyrelsen 2024/2025	
Torsdag d. 22. august kl. 17.00 – 19.30	Tirsdag d. 25. februar kl. 17.00 – 19.30
Mandag d. 23. september kl. 17.00 – 19.30	Onsdag d. 26. marts kl. 17.00 – 19.30
Tirsdag d. 22. oktober kl. 17.00 – 19.30	Mandag d. 28. april kl. 17.00 – 19.30
Onsdag d. 20. november kl. 17.00 – 19.30	Tirsdag d. 27. maj kl. 17.00 – 19.30
Torsdag d. 19. december kl. 17.00 – 19.30	Onsdag d. 25. juni kl. 17.00 – 19.30
Mandag d. 20. januar kl. 17.00 – 19.30	
Kontaktforældremøder 2024/2025	
Temamøder med politisk udvalg	
Torsdag d. 14. november kl. 19.00 – 20.30	

<u>Medlemmer</u>		<u>Skoleledelse</u>	
Mickel Hedemand (MH)	X	Lars Kristensen (LK)	X
Patrick Wonsyld (PW)	X	Katja Kjærulf (KKJ)	X
Michelle Gregersen (MG)	X	<u>Tilforordnede:</u>	
Huong Kim Thi Vo (HKTV)	X	Flemming Østergaard Hansen	Afbud
Dorte Stenbæk Bentsen (DSB)	Afbud		
Kenneth Gundersen (KG)			
Mai-Britt Rune (MR)	Afbud	<u>Mødeleder:</u>	
Søren Lillevang (SL)	Afbud	MH	
Kasper Schou (KS)	Afbud	<u>Gæster:</u>	
		Max Jensen	Afbud
<u>Elever:</u>			
Stine Boss Andersen 8X	X		
Melda Mehmed 8X	X		
Melissa Burmeister 8Y	X		

Dagsorden:	Referat:	Ansvar
<p>Sag nr. 0924– 1 (beslutning 5 min.) Godkendelse af dagsorden. Godkendelse af referat af SB-møde d. 22/8 2024 <i>Bilag: Udkast til referat af møde d. 22/8 2024</i></p>	Dagsorden og referat godkendt	
<p>Sag nr. 0924 – 2 (beslutning 5 min.) Valg af eksterne medlemmer SB skal tage stilling til valg af to eksterne repræsentanter i skolebestyrelsen. Søren Lillevang stiller op igen. Kasper Schou fra Rødovre Gymnasium stiller op til den anden eksterne plads i skolebestyrelsen.</p>	Søren og Kasper er valgt som vores to eksterne medlemmer.	
<p>Sag nr. 0924 – 3 (drøftelse og beslutning 10 min.) Trafiksituationen på Hendriksholm Boulevard SB drøfter status på trafiksituationen på Hendriksholm Boulevard. Skolens ledelse orienterer fra skolepatruljen. SB-medlemmer kan komme med input fra egne oplevelser.</p>	<p>Skolepatruljen er kommet godt i gang og meldingen er, at det kører fornuftigt på daglig basis.</p> <p>Der er observeret u hensigtsmæssig trafik i forbindelse med lyskryds, der endnu ikke er reguleret. Det ses særligt om eftermiddagen, når der ikke er skolepatrulje.</p> <p>Opmærksomhed på højde på beplantning. Et ønske om højtænder for skærpet opmærksomhed i forbindelse med fodgængerovergang.</p> <p>LK og MH kontakter teknisk forvaltning mhp. regulering af lyskryds, rundkørsel samt hvor det forventes at cykler skal stoppe når de kommer fra Rødovre st. og skal ind på skolen.</p>	
<p>Sag nr. 0924 – 4 (beslutning 10 min.) Opsamling fra forældremøder Forældrerepræsentanterne informerer fra forældremøderne om diverse input derfra.</p>		
<p>Sag nr. 0924 – 5A(drøftelse 5 min.) Opfølgning på besigtigelse af fysiklokale Skolens ledelse orienterer efter dialog med skolechefen om, hvordan der kan sikres fremdrift på ansøgning af Folketingets pulje på 2,7 mia. kr. til faglokaler.</p>	<p>Der er ikke endelig afklaring på, hvordan midlerne skal fordeles. Vi kan dog forvente en beskrivelse af, hvordan vi kan søge midler, når de bliver tilgængelige.</p> <p>Enighed om at involvere faglærere i beskrivelsen af kommende fysiklokale.</p>	
<p>Sag nr. 0924 – 5B (orientering 10 min.) Aftale om Rødovre Kommunes budget 2025 SB drøfter budgetaftalen for 2025.</p> <p><i>Bilag: Orienteringsskrivelse fra skolens ledelse</i></p>	<p>Specialscoleområdet er blevet begunstiget i kommende budget mhp. ansættelse af personale mhp. at støtte op om tilbagevenden til folkeskolen.</p> <p>Der er afsat flere timer til PPR til at understøtte i specialcentre samt almen</p>	
<p>Sag nr. 0924 – 6 (beslutning 30 min.) Planlægning af kontaktfarældremøde SB skal planlægge indhold mm til kontaktfarældremødet. Formanden foreslår, at det f.eks. kan være klasseaktiviteter (se næste punkt) og Princip for brug af skærme.</p>	<p>D. 27/11 kl. 18.00-20.00</p> <p>Forslag om læselyståret, oplæg om hvad der er hhv. skolens ansvar og forældrenes ansvar i forbindelse med børnenes digitale liv.</p> <p>Lokale kræfter kunne være Morten og Dorte.</p> <p>Der inviteres både kontakt- og trivselsforældre</p>	
<p>Sag nr. 0924 – 7 (beslutning 10 min.) Tilføjelse til handleplan for Princip for</p>		

<p>skole/hjemsamarbejdet. PW har lavet et forslag til ideer til klasseaktiviteter til kontaktførelse og trivselsudvalg. Det foreslås, at forslaget tilføjes handleplanen for skole/hjemsamarbejdet under kontaktførelse og trivselsudvalg.</p> <p><i>Bilag: Ideer til klasseaktiviteter til kontaktførelse og trivselsudvalg</i></p>	<p>Indholdet er der, men der skal arbejdes videre med en struktur om, hvordan det skal formidles. Michelle og Patrick arbejder videre med flyer...</p>	
<p>Sag nr. 0924 – 7 (orientering 20 min.) Meddelelser:</p> <ul style="list-style-type: none"> A. Nyt fra personale (KG / MR) B. Nyt om rettighedsskolen C. Elevrådet D. Kommunalbestyrelsen (FØH) E. Skolens ledelse (LK + KKJ) F. Økonomi (LK) G. Nyt fra formanden (MH) H. Nyt fra eksterne medlemmer 	<p>B. Kursus d. 24/9 v/ danske skoleelever om kommunikation og kropssprog hvor både rettighedsråd og elevråd deltager</p> <p>C. Udeområdet, fællesskab på skolen, kold vandpost</p> <p>F. LK fortalte at det forventede underskud bliver end smule mindre end det tidligere udmeldte</p> <p>G. MH informerede om, at der kommer et arrangement for SB - lige nu afventer vi nærmere om dato. Skole og forældre en organisation for skolebestyrelser afholder landsmøde d. 22-23/11. MH skriver ud, om nogen ønsker at deltage</p>	
<p>Sag nr. 0924 – 8 (orientering 5 min.) Evt.</p>	<p>Hjemmesiden skal opdateres med skolebestyrelsens nye medlemmer. Tlf. nr. skal fjernes</p>	
<p>Sag nr. 0924 – 9 (drøftelse 5 min.) Sager til det/de næste møder</p>	<p>Disponering og struktur af dagsorden SB-møder Princip for skærmbredde, skolebestyrelsens deltagelse i forældremøder – kan og skal vi gøre noget andet. Fysiklokale og puljepenge Økonomi Kontaktførelsemøde</p>	